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1  ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ ΠΑΤΗΣΙΩΝ: Από το λουκέτο του
Άδωνι Γεωργιάδη σε μια σύγχρονη δομή Πρωτοβάθμιας
Φρον ...

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,8 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-06-2019

Επιφάνεια: 928.86 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ ΠΑΤΗΣΙΩΝ

Από το λουκέτο 
του Άδ. Γεωργιάδη 
ξανά στους πολίτες

ΣΕΛ. 8
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1  ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ ΠΑΤΗΣΙΩΝ: Από το λουκέτο του Άδωνι Γεωργιάδη σε μια
σύγχρονη δομή Πρωτοβάθμιας Φρον ...

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,8 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-06-2019

Ο ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ
ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ ΠΑΤΗΣΙΩΝ
ΐη Υγειονομική Πεμίψίρίια Atΐικής

ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ ΠΑΤΗΣΙΩΝ:

Από το λουκέτο του Άδωνι Γεωργιάδπ
σε μια σύγχρονη δομή Πρωτοβάθμιας Φροντίδας
ΡΕΠΟΡΤΑΖ: ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
ΑΝΤΩΝΟΓΙΑΝΝΑΚΗΣ

» Η λειτουργία ίου Κέντρου Υγείας Πατη
σίων στον χώρο του νοσοκομείου που έκλει
σε το 2013 επί υπουργίας Άδωνι Γεωργιάδη 
είναι χαρακτηριστικό παράδειγμα που συμ
βολίζει τις διαφορές που υπάρχουν στα προ
γράμματα των δυο κομμάτων, της χρηστής 
διαχείρισης και της αντιμετώπισης της Υγεί
ας ως κοινωνικού αγαθού από τη μία, και του 
σχεδίου της Ν.Δ. από την άλλη, να δωρίσει 
την Υγεία, ειδικά την πρωτοβάθμια, σε ιδιώ
τες, τονίζει η υποδιοικήτρια της 1ης Υγειονο
μικής Περιφέρειας Χρυσάνθη Κισκήρα. Από 
τη μετεγκατάσταση εξοικονομούνται σημα
ντικά ποσά, καθώς το Κ.Υ. προηγουμένως λει
τουργούσε στην οδό Δροσοπούλου σε παλαιό 
και μισθωμένο ακίνητο. Επίσης, σήμερα, το ια
τρικό προσωπικό της δομής έχει διπλασια
στεί, από 20 σε 40 γιατρούς όλων των ειδικο
τήτων, ενώ έχουν δρομολογηθεί κάποιες μό
νιμες θέσεις που έχουν προκηρυχθεί για να 
καλυφθούν οι ανάγκες, όπως τόνισε ο υ
πουργός Υγείας.

Κατά τις δηλώσεις του ο Ανδρέας Ξανθός 
ανέφερε ότι «η λειτουργία του Κέντρου Υγεί
ας Πατησίων συμβολίζει με τον πιο χαρακτη
ριστικό τρόπο τη σημαντική παρέμβαση α- 
ναστήλωσης του Δημόσιου Συστήματος Υ
γείας που έχει γίνει τα τελευταία 4 χρόνια. 
Δείχνει σε όλους πώς ένα παλιό νοσοκομείο 
του ΕΣΥ, το οποίο εξυπηρετούσε λόγω της θέ
σης του πάρα πολύ κόσμο σε μια ιδιαίτερα 
πυκνοκατοικημένη περιοχή στο κέντρο της 
Αθήνας, με μια βίαιη και αυταρχική παρέμ
βαση έκλεισε το 2013, στο πλαίσιο μιας α-

Ανδρέας Ξανθός:
«Το Κ.Υ. Πατησίων αποτελεί 

παράδειγμα του πώς ένα 
νοσοκομείο, που έκλεισε από 
χπν κυβέρνηση Σαμαρά το 2013, 
έγινε μια σύγχρονη δομή 
Πρωτοβάθμιας Υγείας που 
καλύπτει δωρεάν τις ανάγκες 
χιλιάδων ανθρώπων της 
ευρύτερης περιοχής»

Χρ. Κισκήρα: «Το σχέδιο 
της Ν.Δ. είναι να δωρίσει 

την Υγεία σε ιδιώτες»

κραίας πολιτικής συρρίκνωσης που υλοποι
ήθηκε τα πρώτα μνημονιακά χρόνια, και τώ
ρα, στα ερείπια που άφησε, αναδιοργανώνε
ται και δημιουργείται μια δομή Πρωτοβάθ
μιας Φροντίδας Υγείας υψηλού επιπέδου, με 
ένα πολύ μεγάλο φάσμα υπηρεσιών και ια
τρικών ειδικοτήτων, με αναβαθμισμένα ερ
γαστήρια, με σύγχρονο εξοπλισμό και κυρίως 
με τη δυνατότητα να καλύπτει δωρεάν τις α
νάγκες χιλιάδες χιλιάδων ανθρώπων της ευ
ρύτερης περιοχής».

Σύγκρουση δύο σχεδίων
Η λειτουργία του Κέντρου Υγείας Πατη

σίων, σημείωσε ο Ανδρέας Ξανθός, «εκφρά
ζει ένα πολιτικό σχέδιο το οποίο προφανώς 
είναι ανταγωνιστικό προς την ιδέα που έχει 
διατυπώσει το τελευταίο διάστημα ο κ. Μη-

τσοτάκης και άλλοι του νεοφιλελεύθερου τρό
που σκέψης, ότι δεν χρειάζεται να επενδύου
με στις δημόσιες δομές, ότι αυτό που πρέπει 
να κάνουμε είναι να αγοράζουμε υπηρεσίες α
πό τον ιδιωτικό τομέα και να δίνουμε ζωτικό 
χώρο εντός του ΕΣΥ σε ιδιωτικές εταιρείες για 
να αναπτύξουν υποδομές και υπηρεσίες από 
τις οποίες προφανώς θα προσδοκούν κερδο
φορία, που συνεπάγεται τη μετακύλιση ενός 
μέρους του κόστους στον πολίτη, μεγαλύτε
ρες ανισότητες, αποκλεισμό των οικονομικά 
αδυνάτων και των ανασφάλιστων δηλαδή έ
να σχέδιο συρρίκνωσης και εγκατάλειψης της 
δημόσιας περίθαλψης».

«Τα τελευταία τέσσερα χρόνια, ασκήσαμε έ
ντιμη και χρηστή διοίκηση, αντιμετωπίζο
ντας την Υγεία ως κοινωνικό αγαθό, διευρύ
νοντας και αναβαθμίζοντας τις υπηρεσίες 
προς τους πολίτες» επισημαίνει η κ. Κισκή- 
ρα. Από το 2015 και μετά σημειώνει, «υλο
ποιήσαμε με πολιτική απόφαση των υπουρ
γών Υγείας, έντιμη και χρηστή διαχείριση, με 
αποτέλεσμα, από τον περιορισμό της σπατά
λης στα ενοίκια και χωρίς να κλείσει καμία 
δομή ως Υγειονομική Περιφέρεια, να εξοικο
νομήσουμε περισσότερα από 2,5 εκατομμύρια 
ευρώ κατ’ έτος, χρήματα τα οποία αξιοποιή- 
σαμε για να αναβαθμίσουμε υπηρεσίες για 
τους πολίτες και όχι για τις τσέπες ιδιωτών».

Εξοικονόμηση χρημάτων, 
αναβάθμιση δομών

«Ως διοίκηση και ως υπουργείο, δώσαμε 
την ψυχή μας», ανέφερε χαρακτηριστικά, «για 
την αναστήλωση δημόσιων δομών, όπως του 
Κέντρου Υγείας Πατησίων, που από τις 20 Α
πριλίου του 2019 λειτουργεί στον χώρο του

παλιού νοσοκομείου που έκλεισε το 2013. Σε 
αντίθεση με αυτή την πολιτική συρρίκνωσης» 
υπογραμμίζει «αναζητήσαμε τον περιορισμό 
της σπατάλης και της διαπλοκής αλλά και την 
υποστήριξη ενός σχεδίου αναβάθμισης των 
δημόσιων δομών και διασφάλισης παροχής 
υπηρεσιών πρωτοβάθμιας περίθαλψης, δω
ρεάν προς όλους τους πολίτες».

«Η αναξιοποίητη αποθήκη του ΕΟΠΥΥ, ό
που δίναμε μέχρι το 2015 ενοίκιο ύψους μι
σού εκατομμυρίου ευρώ τον χρόνο, αλλά και 
άλλες περιπτώσεις άσκοπης σπατάλης που 
κόψαμε, πήγαν για τη χρηματοδότηση επι
κουρικού προσωπικού και εξοπλισμού των 
δημόσιων δομών» τονίζει, σημειώνοντας ότι 
ειδικά στην Πρωτοβάθμια Υγεία δεν υπήρχε 
μέχρι το 2014 μηχάνημα οστικής πυκνότη
τας παρότι είναι εξέταση που ανήκει στην 
πρόληψη. «Τώρα η 1η Υγειονομική Περιφέ
ρεια διαθέτει, με χρήματα από ίδιους πόρους 
αλλά και από την αξιοποίηση των ΕΣΠΑ, ση
μαντικό εξοπλισμό.Έχουμε δέκα μετρητές ο
στικής πυκνότητας, έχουμε σύγχρονα ψη
φιακά ακτινολογικά μηχανήματα, υπέρηχο - 
τομογράφους, πανοραμικά μηχανήματα, δη
μιουργήσαμε δέκα φυσιοθεραπευτήρια, ειδι
κό οδοντιατρικό κέντρο στη Λένορμαν και το 
κεντρικό διαγνωστικό εργαστήριο το οποίο 
συλλέγει όλα τα αίματα και εξοικονομούνται 
από τα αντιδραστήρια ποσά που αναχρημα
τοδοτούν το σύστημα Υγείας».

«Υπέγραψα 10.000 αποφάσεις μόνο για την 
πρωτοβάθμια, έτσι ώστε να προάγεται η Υγεία 
ως κοινωνικό αγαθό και να διασφαλίζεται η 
δωρεάν πρόσβαση όλων των πολιτών σε α
ναβαθμισμένες υπηρεσίες Υγείας» αναφέρει 
χαρακτηριστικά.
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1  Η κλιματική αλλαγή απειλεί την υγεία
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,11 Ημερομηνία
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Επιφάνεια: 305.39 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η κλιματική 
αλλαγή 
απειλεί 
την υγεία
Εκθεση 27 ακαδημιών

Τις βλαβερές συνέπειες της κλιματικής 
αλλαγής και της ανόδου της θερμοκρα
σίας για την ανθρώπινη υγεία περιγρά
φουν σε έκθεσή τους 27 εθνικές ακαδη- 
μίες της Ευρώπης, μεταξύ των οποίων 
και η Ακαδημία Αθηνών. Το σενάριο που 
σκιαγραφούν φαντάζει εφιαλτικό, καθώς 
αναμένουν αύξηση των λοιμωδών νο
σημάτων, των τροφικών δηλητηριάσεων, 
αλλά και ενίσχυση της ανθεκτικότατης 
των βακτηρίων στα αντιβιοτικά. Σελ. 11
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Η κλιματικά αλλαγή απειλεί σοβαρά την υγεία
Η υπερθέρμανση του πλανήτη λό
γω της κλιματικής αλλαγής έχει 
ήδη σοβαρές επιπτώσεις στην 
υγεία των ανθρώπων και η κα
τάσταση θα επιδεινωθεί στο μέλ
λον, προειδοποιεί μια νέα επι
στημονική έκθεση 27 εθνικών 
ακαδημιών της Ευρώπης, μεταξύ 
των οποίων και η Ακαδημία Αθη
νών. Οι επιπτώσεις περιλαμβά
νουν από τη μετάδοση λοιμωδών 
νόσων μέσω κουνουπιών μέχρι 
την εμφάνιση ή την επιδείνωση 
διαφόρων προβλημάτων ψυχικής 
υγείας, όπως διαταραχή μετα- 
τραυματικού στρες, αγχώδης 
διαταραχή, κατάθλιψη και κα
τάχρηση ουσιών.

Οι πιο ευάλωτες πληθυσμιακές 
ομάδες είναι οι ηλικιωμένοι, οι 
χρονίως πάσχοντες, τα παιδιά 
και οι μετανάστες, ενώ οι κάτοι

κοι των μεγάλων πόλεων είναι 
πιο εκτεθειμένοι σε υψηλά επί
πεδα θερμικού στρες από ό,τι 
εκείνοι της επαρχίας. Η Μεσό
γειος και οι Αρκτικές περιοχές 
θεωρούνται οι πιο ευάλωτες στις 
συνέπειες της κλιματικής αλλα
γής για την υγεία.

Η έκθεση της επιτροπής EASAC 
(επιστημονικού συμβουλίου των 
Ευρωπαϊκών Ακαδημιών), με τίτ
λο «Η επιταγή της κλιματικής 
δράσης για την προστασία της 
ανθρώπινες υγείας στην Ευρώ
πη», επισημαίνει ότι η κλιματική 
αλλαγή πρέπει πλέον να ιεραρ
χηθεί ως μία από τις σοβαρότερες 
απειλές για την υγεία.Οπως υπο
γραμμίζει, «ο ρυθμός και το εύρος 
της κλιματικής αλλαγής συνι- 
στούν σοβαρές προκλήσεις για 
τις προόδους στην παγκόσμια

Οι επιπτώσεις περιλαμ
βάνουν από μετάδοση 
λοιμωδών νόσων μέχρι 
στρες, κατάθλιψη και 
κατάχρηση ουσιών.
υγεία που έχουν γίνει κατά τις 
τελευταίες δεκαετίες», ενώ προ
σθέτει ότι «οι κίνδυνοι για την 
υγεία αυξάνονται με το πέρασμα 
του χρόνου».

Οι ακαδημίες προβλέπουν την 
εξάπλωση των λοιμωδών νόσων 
στην Ευρώπη όσο το θερμόμετρο 
θα ανεβαίνει και θα επεκτείνεται 
η ακτίνα δράσης των κουνου- 
πιών-φορέων. Ακόμη, αναμένουν 
αύξηση στις τροφικές δηλητη
ριάσεις, καθώς τα βακτήρια της

σαλμονέλας και άλλα ευνοούνται 
από τις πιο υψηλές θερμοκρασίες, 
ενώ ακόμη και η αντίσταση των 
μικροοργανισμών όπως το E.coli 
στα αντιβιοτικά, ένα ήδη σοβαρό 
πρόβλημα, θα γίνει μεγαλύτερο 
στο μέλλον.

Οι επιστήμονες των ακαδη
μιών ζητούν από τις κυβερνήσεις 
και τη διεθνή κοινότητα να δεί
ξουν πολιτική βούληση, καλύ
τερη συνεργασία μεταξύ τους 
και να καταφέρουν να συγκρα
τήσουν την άνοδο της μέσης 
παγκόσμιας θερμοκρασίας κάτω 
από τους δύο βαθμούς Κελσίου 
σε σχέση με τα προβιομηχανικά 
επίπεδα (ήδη η άνοδος έχει φθά- 
σει περίπου τον ένα βαθμό). Ο 
τελικός στόχος πρέπει να είναι 
μια οικονομία μηδενικών εκπομ
πών άνθρακα έως το 2050.
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1  Προς αναζήτηση λύσης για τα διαγνωστικά κέντρα
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-06-2019

Επιφάνεια: 302.51 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• Διαγνωστικά κέντρα: Λύση 
σχο πρόβλημα που έχει δημιουργη- 
θεί με τα διαγνωστικά κέντρο και 
εργαστήρια, που έχουν προαναγγεί
λει απεργία διάρκειας από την προ
σεχή Δευτέρα, αναζητεί το υπουρ
γείο Υγείας. Σελ.7

Προς αναζήτηση λύσης 
για τα διαγνωστικά κέντρα
ΤηςΠΕΝΝΥΣΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ

Στην αναζήτηση λύσης για την ανα
στολή της απεργίας των διαγνω
στικών κέντρων και εργαστηρίων 
εν μέσω προεκλογικής περιόδου 
βρίσκεται το υπουργείο Υγείας. 
Χθες πραγματοποιήθηκε συνάν
τηση της ηγεσίας του υπουργείου 
και της διοίκησης του ΕΟΠΥΥ με 
τους εκπροσώπους των διαγνωστι
κών εργαστηρίων και των κλινι- 
κοεργαστηριακών γιατρών, στην 
οποία αποφασίστηκε η σύσταση 
ομάδας εργασίας με τη συμμετοχή 
όλων των μερών, με σκοπό την 
άμεση διερεύνηση ενός «δικαιό
τερου τρόπου κατανομής του claw 
back» (μηχανισμός αυτόματης επι
στροφής της υπέρβασης της δα
πάνης από τους παρόχους υπηρε
σιών προς τον ΕΟΠΥΥ), που θα έχει 
εφαρμογή από το δεύτερο εξάμηνο 
του 2018. Εχει προγραμματιστεί 
για σήμερα συνάντηση εργασίας 
της ομάδας στον ΕΟΠΥΥ, η οποία 
επιπρόσθετα θα εξετάσει και τις 
δυνατότητες αναπροσαρμογής 
των κονδυλίων του οργανισμού. 
Η πρόταση της ομάδας εργασίας 
θα πρέπει να κατατεθεί στο υπουρ
γείο έως μεθαύριο Παρασκευή.

Η συνάντηση έγινε κατόπιν αι
τήματος των εκπροσώπων γιατρών 
και διαγνωστικών εργαστηρίων 
(μικρών, μεσαίων και μεγάλων), οι 
οποίοι έχουν δηλώσει ότι θα κλεί- 
σουν επ’ αόριστον τις μονάδες τους 
από τη Δευτέρα 10 Ιουνίου. Πρό
κειται για τη συνέχεια των επιτυ
χημένων κινητοποιήσεων που έγι
ναν το τριήμερο 23-25 Μα'ίου -με 
συμμετοχή των μονάδων που ξε- 
περνούσε το 90%-, μια κίνηση δια
μαρτυρίας για τις πολύ υψηλές πε
ρικοπές στις αποζημιώσεις των δια
γνωστικών κέντρων, ως αποτέλε
σμα των υποχρεωτικών εκπτώσεων 
που καλούνται να κάνουν στον ΕΟ- 
ΓΤΥΥ (claw back και rebate). Σύμ
φωνα με τους εκπροσώπους των 
γιατρών και των διαγνωστικών ερ
γαστηρίων, οι ζημίες που καταγρά

φονται σε όλες τις ιδιωτικές μονάδες 
εργαστηριακής ιατρικής κυμαίνον
ται από 20% έως 70% και ξεπερνούν 
το 45% μεσοσταθμικά.

Κατά τη χθεσινή συνάντηση, ο 
υπουργός Υγείας Ανδρέας Ξανθός 
παραδέχθηκε ότι υπήρξε μια σο
βαρή οικονομική επιβάρυνση στους 
παρόχους και σημείωσε ότι «το ση
μερινό στρεβλό σύστημα και οι δη
μοσιονομικοί περιορισμοί δεν δί
νουν τη δυνατότητα εξεύρεσης 
ιδανικής λύσης». Ο πρόεδρος του 
ΙΣΑ Γιώργος Πατούλης επισήμανε 
την ανάγκη εξορθολογισμού για 
να μην κινδυνεύουν να κλείσουν 
τα μικρά διαγνωστικά ιατρεία και 
ζήτησε την αύξηση του κλειστού 
προϋπολογισμού (370 εκατ. ευρώ) 
για τις διαγνωστικές εξετάσεις για 
το 2018 ώστε τουλάχιστον να μη 
χρεωθεί claw back για το β' εξάμηνο

Υπό την απειλή κινητο
ποιήσεων, ομάδα εργα
σίας θα επεξεργαστεί 
«δικαιότερες» περικοπές 
στις αποζημιώσεις 
των εργαστηρίων.

του έτους, κάτι που ωστόσο απέ
κλεισε ο κ. Ξανθός.

Αξίζει να σημειωθεί ότι αν δεν 
βρεθεί ικανοποιητική λύση, οι εκ
πρόσωποι των διαγνωστικών ερ
γαστηρίων, κέντρων και των κλι- 
νικοεργαστηριακών γιατρών εμ
φανίζονται διατεθειμένοι να προ
χωρήσουν ακόμη και σε καταγγελία 
της σύμβασης με τον ΕΟΠΥΥ, που 
σημαίνει ότι δεν θα παρέχουν δω
ρεάν υπηρεσίες σε ασφαλισμένους. 
Είναι ενδεικτικό ότι ο Πανελλήνιος 
Σύνδεσμος Ιατρικών Διαγνωστικών 
Κέντρων έχει προτρέψει τα μέλη 
του να αποστείλουν στον Ιατρικό 
Σύλλογο, στον οποίο ανήκουν, εξου
σιοδότηση για να προχωρήσει τις 
σχετικές διαδικασίες.
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1  Ξεκινά η κεντρική επεξεργασία μονάδων αίματος
στην Αττική

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-06-2019

Επιφάνεια: 234.6 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ξεκινά η κεντρική επεξεργασία 
μονάδων αίματος στην Αττική
Ενα βήμα πριν από την κεντρική 
επεξεργασία των μονάδων αίματος 
που συλλέγονται από τα τμήματα 
αιμοδοσίας των νοσοκομείων της 
Αττικής, εξέλιξη η οποία θα έχει 
ως αποτέλεσμα εξοικονόμηση κό
στους σε ανθρώπινο δυναμικό και 
σε προμήθειες υλικών, βρίσκεται 
το Εθνικό Κέντρο Αιμοδοσίας 
(ΕΚΕΑ). Χθες, παρουσία του υπουρ
γού Υγείας, Ανδρέα Ξανθού, πραγ
ματοποιήθηκαν τα εγκαίνια της 
αίθουσας κεντρικής επεξεργασίας 
αίματος στις εγκαταστάσεις του 
ΕΚΕΑ στις Αχαρνές, και η οποία 
στην πληρη ανάπτυξή της θα είναι 
σε θέση να επεξεργάζεται έως και 
300.000 μονάδες αίματος -όσες 
δηλαδή εκτιμάται ότι συλλέγονται 
στην Αττική- τον χρόνο. Προς το 
παρόν, στο νέο σύστημα διαχεί
ρισης του αίματος έχει ενταχθεί 
το Θριάσιο νοσοκομείο από το 
οποίο μεταφέρονται όλες οι μο
νάδες στο ΕΚΕΑ προκειμένου να 
υποβληθούν σε επεξεργασία και 
να παραχθούν τα προς μετάγγιση 
προϊόντα για τους ασθενείς. Το 
επόμενο διάστημα θα ενταχθούν 
στο νέο σύστημα αρχικά τα μικρά 
νοσοκομεία της Αττικής και εν 
συνεχεία τα μεγαλύτερα που έχουν 
και πιο πολλές ανάγκες για αίμα. 
Σε αρχικό στάδιο τα νοσοκομεία 
θα λαμβάνουν παράγωγα από τις 
μονάδες που θα έχουν αποστείλει, 
ωστόσο ο τελικός στόχος είναι να 
γίνεται ανακατανομή των παρα- 
γώγων σύμφωνα με τις ανάγκες 
του κάθε νοσοκομείου, καθώς σή
μερα παρατηρείται το φαινόμενο 
να υπάρχουν μονάδες με περίσ
σευμα αίματος και μονάδες στις 
οποίες καταγράφονται ελλείψεις.

Επιπλέον, στα κέρδη είναι και η 
καλύτερη αξιοποίηση του αίματος. 
Σήμερα, μόλις από το ένα τρίτο 
των μονάδων αίματος που συλλέ- 
γονται παράγονται αιμοπετάλια 
για τις ανάγκες ασθενών με αιμα
τολογικές παθήσεις, αφού υπάρ
χουν νοσοκομεία που δεν έχουν 
αντίστοιχα τμήματα, οπότε δεν 
αξιοποιούν τις μονάδες αίματος 
προς αυτή την κατεύθυνση.

Οπως ανέφερε η πρόεδρος του 
ΕΚΕΑ, Χάρις Ματσούκα, η λει
τουργία του κέντρου «θα επιτρέ
ψει να γίνει κεντρική επεξεργασία 
μέχρι και 300.000 μονάδων αίμα
τος με πολύ λιγότερο προσωπικό 
-σύμφωνα με τα όσα είπε στην 
«Κ» η κ. Ματσούκα, για τον σκοπό 
αυτό θα απασχολούνται δέκα άτο-

Εκτιμάται ότι θα βοηθήσει 
στην επίλυση του προβλή
ματος της έλλειφης αίμα
τος για τους πολυμεταγγι
ζόμενους ασθενείς.

μα προσωπικό-, θα αποδώσει πο
λύ καλύτερης ποιότητας παρα
γωγό, με αυτοματοποιημένο τρό
πο για να καλύπτονται οι ανάγκες 
των πολυμεταγγιζόμενων ασθε
νών με επάρκεια και ασφάλεια». 
Υπέρ της κεντρικής επεξεργασίας 
αίματος τάχθηκαν με δηλώσεις 
τους ο πρόεδρος της Πανελλήνιας 
Ομοσπονδίας Συλλόγων Εθελον
τών Αιμοδοτών Χρήστης Πρωτό- 
παπας και η αντιπρόεδρος της 
Ομοσπονδίας Θαλασσαιμικών κ. 
Βάνα Μυρίλλα.
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1  Δωρεά του Ιδρύματος Νιάρχου για ΕΚΑΒ και
νοσοκομεία

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-06-2019

Επιφάνεια: 125.14 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Δωρεά του Ιδρύματος 
Νιάρχου για ΕΚΑΒ 
και νοσοκομεία
» Εκσυγχρονισμό ίων αερομεταφορών του 
ΕΚΑΒ και προμήθεια ιατρικού εξοπλισμού για νο
σοκομεία Tns χώραε προβλέπουν οι επιμέρουε συμ- 
βάσειε δωρεάε στο πλαίσιο τηε συνολικήε δωρεάε 
του Κοινωφελούε Ιδρύματοε «Σταύροε Νιάρχοε» 
για την ενίσχυση των υποδομών τηε Υγείαε. Οι επι
μέρουε συμβάσειε κατατέθηκαν χθεε στη Βουλή και 
θα ψηφιστούν μέχρι την Παρασκευή. Οι συμβάσειε 
αφορούν τα «Έργα V και VI» τηε σύμβασηε δωρεάε 
του Ιδρύματοε Νιάρχου με το Ελληνικό Δημόσιο.

Το «Έργο V» αφορά την προμήθεια δύο υπερ
σύγχρονων αεροσκαφών για την αεροδιακομιδή 
ασθενών, καθώε και την επισκευή δύο ελικοπτέρων 
του ΕΚΑΒ «ενισχύονταε το αίσθημα ασφάλειαε των 
πολιτών ωε προε την άμεση πρόσβασή τουε στιεδη- 
μόσιεε δομέε Υγείαε», όπωε επισημαίνεται χαρακτη
ριστικά στην αιτιολογική έκθεση του νομοσχεδίου.

Το «Έργο VI» αφορά την προμήθεια κι εγκατά
σταση PET/CT-Τομογραφίαε εκπομηήε ποζιτρονίων 
στα νοσοκομεία του Ηρακλείου, των Ιωαννίνων, τηε 
Λάρισαε και τηε Αλεξανδρούποληε, καθώε και τη 
δημιουργία μονάδων παραγωγήε ραδιοφαρμάκων 
(κύκλοτρον) στα νοσοκομεία του Ηρακλείου, των 
Ιωαννίνων, τηε Λάρισαε και στο νοσοκομείο Παπα- 
γεωργίου στη Θεσσαλονίκη, εξέλιξη που «θα έχει 
θετικά αποτελέσματα στιε θεραπείεε των ασθενών 
όληε τηε χώραε», όπωε σημειώνεται στην αγιολο
γική έκθεση.

ΚΩΣΤΑΣ ΠΑΠΑΓΙΑΝΝΗΣ
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1  Τραμπ εναντίον βρετανικού ΕΣΥ
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-06-2019

Επιφάνεια: 945.34 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τραμπ εναντίον βρετανικού ΕΣΥ
► Tns ΚΟΡΙΝΑΣ ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΥ

ροχθές ο Ντόναλντ Τραμπ μοίραζε βρι
σιές. Χθες σκορπούσε απλόχερα εγκώ
μια και... εκατομμύρια. Οχι ακόμα σε 
δολάρια, αλλά σε μορφή υποσχετικής 
για τον πλούτο που θα παραχθεί από 
την «απίθανη» εμπορική συμφωνία 
που θα συνάψουν οι ΗΠΑ με τη Βρε
τανία μετά την αποχώρησή της από 
την Ευρωπαϊκή Ενωση. Από αυτήν μά
λιστα δεν άφησε εκτός ούτε το Εθνικό 
Σύστημα Υγείας, προκαλώντας πλή
θος αντιδράσεων σε όλο το πολιτικό 
φάσμα.

«Πιστεύω ότι θα συμβεί και πιθανόν 
θα έπρεπε να συμβεί», ανέφερε σχετι
κά με το Brexit στην κοινή συνέντευξη 
Τύπου με τη Βρετανή πρωθυπουργό 
Τερέζα Μέι μετά τη συνάντησή τους 
στην Ντάουνινγκ Στριτ. Χαρακτήρι
σε τη Βρετανία «μια φοβερή, μια φο
βερή χώρα που θέλει την ταυτότητά 
της, θέλει να έχει τα σύνορά της, θέλει 
να διαχειρίζεται η ίδια τις υποθέσεις 
της». Για την Τερέζα Μέι είπε ότι «έκα
νε πολύ καλή δουλειά» στις διαπραγ
ματεύσεις με το Brexit, σχολιάζοντας 
χαριτολογώντας «ίσως είναι καλύτε
ρη διαπραγματεύτρια από μένα». Τις 
διαδηλώσεις κατά της επίσκεψής του

Fake news 
χαρακτήρισε 
ns διαδηήωο 
εναντίον του

Με ίο γνωστό αλαζονικό του ύφος ο γαλαντόμος Αμερικανός πρόεδρος υποσχέθηκε 
πακτωλό υποθετικών εκατομμυρίων που πρόκειται να προκόψουν από την «απίθανη» 
εμπορική συμφωνία μεταξύ Ουάσινγκτον και Λονδίνου. Η αδολεσχία του, όμως, 
προκάλεσε πλήθος αντιδράσεων σε όλο το πολιτικό φάσμα, αφού δεν δίστασε να 
συμπεριλάβει σε αυτήν και το Εθνικό Σύστημα Υγείας της Βρετανίας

τις χαρακτήρισε «πολύ μικρές» (ήταν 
όντως μικρότερες αριθμητικά συγκρι
τικά με εκείνες που συνόδευσαν το 
περσινό ταξίδι του στο Λονδίνο) και 
fake news.

«Η πρωθυπουργός και εγώ συμφω
νήσαμε ότι οι σύμμαχοί μας στο ΝΑΤΟ 
πρέπει να αυξήσουν τις αμυντικές δα
πάνες τους. Και οι δύο μας εργαζόμα
στε πολύ σκληρά ως προς αυτό», δήλω
σε ο Τραμπ. Οι δυο τους διαφώνησαν 
ως προς τη διεθνή συμφωνία για το 
πυρηνικό πρόγραμμα του Ιράν, από 
την οποία αποχώρησαν οι ΗΠΑ ενώ 
παραμένει η Βρετανία.

Ωστόσο, είπε ότι και οι δύο χώρες 
«είναι αποφασισμένες να εργαστούν 
ώστε το Ιράν να μην αποκτήσει ποτέ 
πυρηνικό οπλοστάσιο και να σταμα
τήσει να στηρίζει την τρομοκρατία και 
να επιδίδεται σε αυτή». Εμφανίστηκε 
επίσης «απόλυτα βέβαιος» ότι θα επι
τευχθεί μια συμφωνία με τη Βρετανία 
για την πιθανή εμπλοκή του κινεζικού 
ομίλου Huawei στην ανάπτυξη του 
βρετανικού δικτύου 5G, κάτι που δεν 
βλέπουν με καλό μάτι οι ΗΠΑ.

Ο Τραμπ χαρακτήρισε «αρνητική

φιγούρα» τόσο τον δήμαρχο του Λονδί
νου Σαντίκ Χαν, στον οποίο επιτέθηκε 
προχθές μέσω μηνυμάτων στο τουί- 
τερ, όσο και τον αρχηγό των Εργατικών 
Τζέρεμι Κόρμπιν. Πρόσθεσε μάλιστα 
με το γνωστό αλαζονικό του ύφος ότι 
ο Κόρμπιν ζήτησε να συναντηθεί μαζί 
του, αλλά ο ίδιος αρνήθηκε, κάτι που 
επιβεβαιώθηκε αργότερα από το Εργα
τικό Κόμμα. Ο Κόρμπιν, πάντως, είχε 
την ευκαιρία νωρίτερα, στη διαδήλω
ση που έγινε στο Λονδίνο, να επιτεθεί 
εμμέσως στην πολιτική του Τραμπ 
καταδικάζοντας την ισλαμοφοβία, τον 
αντισημιτισμό και κάθε μορφή ρατσι
σμού, ενώ πήρε σαφή θέση υπέρ των 
προσφύγων, τονίζοντας «στεκόμαστε 
απέναντι σε όσους τους αντιμετωπί
ζουν ως εχθρούς».

Νέο επεισόδιο
Και αν ο Τραμπ δεν φαίνεται να τα 

πηγαίνει καθόλου καλά με τους Βρε
τανούς κεντροαριστερούς πολιτικούς, 
έπλεξε το εγκώμιο του σκληρού μπρε- 
ξιστή Μπόρις Τζόνσον επαναλαμβά
νοντας, όπως και στη συνέντευξή του 
στους Times, ότι «θα έκανε πολύ καλή

δουλειά» ως πρωθυπουργός, αλλά και 
του ΥΠΕΞ Τζέρεμι Χαντ. Αργότερα 
μάλιστα είχε συνάντηση με τον ακρο
δεξιό Νάιτζελ Φάρατζ, επικεφαλής 
του «Κόμματος του Brexit» που ήρθε 
πρώτο στις ευρωεκλογές, ο οποίος τον 
επισκέφτηκε στην οικία του Αμερι
κανού πρέσβη στο Λονδίνο όπου και 
διαμένει.

Φυσικά, όμως, η χθεσινή μέρα 
δεν θα μπορούσε να κλείσει χωρίς ο 
Τραμπ να προκαλέσει ένα νέο επει
σόδιο. Αυτή τη φορά, όχι τόσο με τις 
επιθέσεις επί προσωπικού, όσο με την 
αποκάλυψη των πραγματικών προθέ- 
σεών του (και ίσως όχι μόνο των δικών 
του) σε σχέση με την «απίθανη» μελ
λοντική διμερή συμφωνία. «Ολα είναι 
στο τραπέζι», απάντησε σε ερώτηση 
δημοσιογράφου σχετικά με το αν αυτή 
η «σπουδαία και συνολική εμπορική 
συμφωνία» θα περιλαμβάνει και το 
βρετανικό ΕΣΥ (NHS), δήλωση που 
προκάλεσε αμέσως εντονότατες αντι
δράσεις.

«Η Τερέζα Μέι στεκόταν δίπλα 
στον Ντόναλντ Τραμπ όταν είπε ότι 
το ΕΣΥ μας θα βρίσκεται «πάνω στο

τραπέζι» σε μια εμπορική συμφωνία 
με τις ΗΠΑ. Και αυτό απεργάζονται οι 
υποψήφιοι για την ηγεσία των Τόρις 
και ο Φάρατζ στο πλαίσιο των σχεδί
ων που έχουν για ένα καπιταλισμό της 
καταστροφής που θα ακολουθήσει μια 
έξοδο χωρίς συμφωνία. Ας το καταλά
βουν όλοι: το ΕΣΥ μας δεν πωλείται», 
απάντησε σε έντονο ύφος ο Τζέρεμι 
Κόρμπιν.

«Ποτέ στο τραπέζι»
Αλλά και από πλευράς κυβέρνησης 

υπήρξαν αντιδράσεις. «Αγαπητέ κύριε 
πρόεδρε. Το ΕΣΥ δεν είναι στο τραπέ
ζι των διαπραγματεύσεων -και ούτε 
θα βρεθεί ποτέ. Οχι όσο περνά από το 
χέρι μου», δήλωσε ο υπουργός Υγείας 
Ματ Χάνκοκ, ένας από τους επίδοξους 
διαδόχους της Τερέζα Μέι. «Μετά τη 
δήλωση Τραμπ, το ζήτημα της δημό
σιας υγείας πιθανό να αναδειχθεί σε 
παράγοντα για την κούρσα της ηγεσί
ας», έκρινε η πολιτική αρχισυντάκτρια 
του BBC Λόρα Κούνσμπεργκ.

Ο πρόεδρος των ΗΠΑ, αφού δεί
πνησε στα ανάκτορα του Μπάκιγχαμ 
με τη βασίλισσα Ελισσάβετ και πήρε 
το τσάι του με τον πρίγκιπα Κάρολο, 
θα παραστεί σήμερα τους εορτασμούς 
για την 75η επέτειο της απόβασης στη 
Νορμανδία και εν συνεχεία θα αναχω
ρήσει για Δουβλίνο. Πίσω του θα αφή
σει τους Βρετανούς, πολιτικούς και μη, 
να τρώνε ακόμα περισσότερο τις σάρ
κες τους για το Brexit. Πόσο μάλλον, 
τώρα που άφησε να φανεί ξεκάθαρα 
ότι διακυβεύεται ο δημόσιος χαρακτή
ρας του συστήματος υγείας.
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1  Στη Βουλή η δωρεά του ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος
για την Υγεία

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-06-2019

Επιφάνεια: 180.12 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

► ► ΝΟΜΟΣΧΕΑΙΟ

Στη Βουλή η δωρεά του ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος για την Υγεία
ΑΝΑΜΕΣΑ στη «βροχή» ρυθμίσεων στη 
Βουλή κατατέθηκε και νομοσχέδιο για την 
κύρωση συμβάσεων του ιδρύματος Σταύρος 
Νιάρχος με το υπουργείο Υγείας. Πρόκειται 
για τις δωρεές που αφορούν στην ενίσχυση 
των εναέριων μέσων του ΕΚΑΒ και την προ
μήθεια τεσσάρων μηχανημάτων PET CT για 
ισάριθμα νοσοκομεία, και εντάσσονται στη 
συνολική μεγάλη δωρεά ύψους 300 εκατομ
μυρίων του Ιδρύματος για την Υγεία.

Ειδικότερα, με το νομοσχέδιο κυρώνεται 
η προμήθεια δύο καινούργιων και υπερσύγ
χρονων αεροσκαφών του ΕΚΑΒ καθώς και 
η επισκευή δύο υφιστάμενων ελικοπτέρων. 
«Το έργο αυτό θα συντελέσει στην ενίσχυση 
της δυναμικότητας και αποτελεσματικότη- 
τας των αεροδιακομιδών του ΕΚΑΒ και στην 
αδιάλειπτη εκτέλεση των αεροδιακομιδών 
βαριών ασθενών σε νοσηλευτικά ιδρύματα 
ή της μεταφοράς ιατρικού προσωπικού για

την παροχή ιατρικής φροντίδας των πρώ
των βοηθειών σε βαριά ασθενείς, με άμε
σο αντίκτυπο συνολικά στις παρεχόμενες 
υπηρεσίες υγείας σε όλη την επικράτεια», 
αναφέρεται στην αιτιολογική έκθεση του 
νομοσχεδίου.

Η δεύτερη επιμέρους δωρεά που κυρώ
νεται είναι η προμήθεια τεσσάρων νέων 
μηχανημάτων PET CT στα νοσοκομεία 
Ηρακλείου, Ιωαννίνων, Λάρισας και Αλε

ξανδρούπολης. Τα μηχανήματα αυτά ανι- 
χνεύουν τις καρκινικές αλλοιώσεις πριν γίνει 
μετάστασή τους και αποτελούν σημαντικό 
«εργαλείο» για τους ογκολογικούς ασθε
νείς. Παράλληλα με τα τέσσερα μηχανήματα 
δημιουργούνται και μονάδες παραγωγής 
ραδιοφαρμάκου στα νοσοκομεία Ηρακλεί
ου, Ιωαννίνων, Λάρισας και Θεσσαλονίκης 
(νοσοκομείο Παπαγεωργίου).

ΜΑΡΙΑ - ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ
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1  Κόκκινος συναγερμός για το κλίμα
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-06-2019

Επιφάνεια: 1047.53 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΗΜΕΡΑ
ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ
ΜΑΧΗ ΓΙΑ ΝΑ 
ΜΗΝ ΑΥΞΗΘΕΙ 
Η ΘΕΡΜΟΚΡΑΣΙΑ 
ΠΑΝΩ ΑΠΟ 1,5° C

ΣΕΑΙΛΑ 3
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1  Κόκκινος συναγερμός για το κλίμα
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-06-2019
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Πρώτο πλάνο

Η Παγκόσμια Ημέρα 
Περιβάλλοντος γιορτάζεται 
κάθε χρόνο στις 5 Ιουνίου. 
Πρόκειται για μια 
πρωτοβουλία του ΟΗΕ 
που ξεκίνησε το 1972

ΤΟΥ ΠΡΟΚΟΠΗ ΓΊΟΠΑΚΑ

Τ
ην άμεση κήρυξη της 
χώρας σε κατάσταση 
«έκτακτης ανάγκης για 
την κλιματική αλλαγή» από 

το νέο Κοινοβούλιο που θα 
προκόψει από τις εκλογές 
της 7ης Ιουλίου ζητούν 24 
οργανώσεις (περιβαλλοντι
κές και πολιτών) με αφορ
μή τη σημερινή Παγκόσμια 
Ημέρα Περιβάλλοντος.

Για τον λόγο αυτόν, οι 24 
οργανώσεις - με κοινή ανα
κοίνωσή τους - ζητουν από 
όλα τα κόμματα να δεσμευ
τούν δημόσια ότι θα συνεργα

στούν από κοινού ώστε να υλο
ποιηθεί η συμβολική, όπως τη 
χαρακτηρίζουν, πράξη ακολου

θώντας το παράδειγμα των Κοινο
βουλίων της Βρετανίας, της Σκω
τίας, της Ουαλίας και της Ιρλαν
δίας, τα οποία υιοθέτησαν αντί
στοιχα ψηφίσματα.

Κατά τους ειδικούς, το ζήτημα 
της κλιματικής και ενεργειακής 
πολιτικής παραμένει εξαιρετικά 
επείγον, με δεδομένο ότι οι πολι
τικές οι οποίες θα αποφασιστούν 
από όλα τα κράτη - μέλη τα επόμε
να ένα με δύο χρόνια θα καθορί
σουν εν πολλοίς αν η αύξηση της 
θερμοκρασίας του πλανήτη θα πα- 
ραμείνει κοντά στα πιο «βιώσιμα» 
επίπεδα του συν 1,5 βαθμού Κελ- 
σίου. Στην περίπτωση που η αύ
ξηση της θερμοκρασίας δεν συ
γκρατηθεί στον προαναφερόμε- 
νο βαθμό, τότε, σύμφωνα με τους 
επιστήμονες, θα υπάρχουν δρα
ματικές, μη αναστρέψιμες συνέ
πειες για όλους.

Οπως επισημαίνεται στην κοι
νή ανακοίνωση, έχουμε μόλις 11 
χρόνια προκειμένου να μειώσου
με τις παγκόσμιες εκπομπές αε
ρίων του θερμοκηπίου στο μισό 
και περίπου 25 για τον εκμηδε- 
νισμό τους.

«Η ελληνική κλιματική πολιτι
κή μέχρι σήμερα, όπως αυτή έχει 
εκφραστεί από όλες ανεξαιρέτως 
τις ελληνικές κυβερνήσεις, απο

Κόκκινος 
συναγερμός 
για το κλίμα
Να κηρυχθεί η Ελλάδα αμέσως σε κατάσταση 
έκτακτης ανάγκης λόγω ms κλιματικής αλλαγής 
ζητουν 24 οργανώσεις με κοινή ανακοίνωσή τους

τυγχάνει να ευθυγραμμιστεί με 
τις υποδείξεις της επιστήμης, με 
αποτέλεσμα να συνάδει με σενά
ρια υπερθέρμανσης του πλανήτη 
άνω των συν 3,5 βαθμών Κελσίου» 
αναφέρουν μεταξύ άλλων στο κοι
νό κείμενο οι οργανώσεις. «Ανο
δος της θερμοκρασίας σε αυτό το 
επίπεδο μεταφράζεται σε μη ανα
στρέψιμες κοινωνικές, ανθρωπι
στικές και οικονομικές επιπτώ
σεις, ενδεχομένως και σε ερημο
ποίηση σημαντικών τμημάτων της 
ελληνικής επικράτειας».

Σύμφωνα με τα τελευταία επι
στημονικά συμπεράσματα που 
ανακοινώθηκαν τον περασμένο 
Οκτώβριο από τον ΟΗΕ, το ενδε
χόμενο αύξησης της θερμοκρασί
ας κατά 2 βαθμούς Κελσίου θα έχει 
καταστροφικές συνέπειες, όπως 
άνοδος της στάθμης των θαλασ
σών, εξάπλωση των ερήμων, απώ
λεια φυσικών οικοτύπων και ει
δών, λιώσιμο των πάγων και αύ
ξηση του αριθμού έντονων καται
γίδων, που θα επηρεάσουν δυνη
τικά την υγεία των ανθρώπων, την

ποιότητα ζωής, την ασφάλεια και 
την οικονομική ανάπτυξη.

Υπενθυμίζεται ότι στην έκθε
ση με τα συμπεράσματα που δό
θηκε στη δημοσιότητα εξετάζο
νται οι προοπτικές περιορισμού 
της υπερθέρμανσης του πλανήτη 
στον 1,5 βαθμό Κελσίου σε σχέ
ση με τα προβιομηχανικά όρια και 
υπογραμμίζεται η επιτακτική ανά
γκη για άμεση δράση.

ΜΗ ΑΝΑΣΤΡΕΨΙΜΕΣ ΣΥΝΕΠΕΙΕΣ.
Οι επιστήμονες επισημαίνουν πως 
αν δεν περιοριστούν οι τρέχουσες 
εκπομπές του θερμοκηπίου και η 
οικολογική ισορροπία διαταραχθεί 
πλήρως, η προσαρμογή, και γενι
κότερα η αντιμετώπιση της κλι
ματικής αλλαγής, θα είναι πλέον 
πρακτικά αδύνατη.

Σε αυτήν την περίπτωση η απώ
λεια της φύσης θα είναι μεταξύ των 
μη αναστρέψιμων συνεπειών που 
η ανθρωπότητα θα κληθεί να αντι
μετωπίσει, με ό,τι αρνητικό συνε
πάγεται για την κοινωνία, το περι
βάλλον και την οικονομία.

kk
ΚΡΑΥΓΕΣ
ΨΙΘΥΡΟΙ

ΤΗΙΠΕΠΗΣ 
ΡΑΓΚΟΥΣΗ

Πατρίδα Γη

Ο
ταν πρωτοάκουσα τη λέξη «οικολογία», 
υπέθεσα ότι θα ήταν κάτι σχετικό με την 
οικιαχή οικονομία που, τότε, κάναμε στο 
σχολείο. Στην ουσία τους βέβαια δεν είναι άσχε

τες έννοιες αφού στο «νοικοκύρεμα», τη σωστή 
διαχείριση και την «κατανάλωση» με μέτρο προ
σβλέπουν και οι δύο. Ωστόσο εκείνη την προ σα- 
ρακονταετίας εποχή η λέξη ήταν άγνωστη. Σιγά 
σιγά άνοιξε η πόρτα της κοινωνικής συνείδησής 
μας και νέες έννοιες εγκαταστάθηκαν στην κλίμα
κα των συγχρόνων αξιών. Η οικολογία έφερε μαζί 
την ανακύκλωση, τη βιοδιάσπαση, τα φυσικά υλι
κά στην καθημερινότητα μας, την εξοικονόμηση 
ενέργειας, τη μη σπατάλη νερού. Η οικολογική εκ
παίδευση μπήκε στα δημοτικά ώστε να γαλουχη-

θούν οι νέες γενιές (και έτσι σήμερα τα οκτάχρο
να ψάχνουν ασυνείδητα στην παραλία πού να πε- 
τάξουν τη συσκευασία του παγωτού τους), οι οι
κολογικές ευαισθησίες συγκρότησαν μια νέα ιδε
ολογία, οργανώσεις για τη διάσωση του πλανή
τη γιγαντώθηκαν, το «τη Γη δεν την κληρονομή
σαμε από τους γονείς μας αλλά την έχουμε δανει
στεί από τα παιδιά μας» έγινε το σύγχρονο ευαγ
γέλιο. Με δυο λόγια, το διακύβευμα της οικολογί
ας είναι πλέον αντίστοιχο και ισότιμο με αυτό της 
ελευθερίας και της δημοκρατίας. Ολα αυτά άλλα
ξαν τη ζωή μας με αργούς ρυθμούς αλλά καταλυ
τικά αποτελέσματα. Τα σκεφτόμουν πριν από λί
γες ημέρες, παραμονές εκλογών, καθώς αναλογι- 
ζόμουν πώς ήταν η Αθήνα σε προεκλογική περίο

δο πριν από τριάντα ή ακόμη και είκοσι χρόνια. Χι
λιάδες αφίσες στον δρόμο, δεκάδες φυλλάδια που 
μπούκωναν τα γραμματοκιβώτιά μας.

Τα σπουδαία κινήματα όμως δεν μπορεί παρά να 
έχουν και ρωγμές. Εφόσον η Γη, πολύ σωστά, έγι
νε ένα είδος πατρίδας, παραμονεύει κι εδώ ο κίν
δυνος της «πατριδοκαπηλείας». Περίεργες πολιτι
κές σκοπιμότητες κρύφτηκαν κάτω από έναν μαν
δύα οικολογικού συναγερμού. Εμμονές και ιδεολη
ψίες διακινήθηκαν ως ακλόνητες αλήθειες. Η συ- 
νωμοσιολογία ήρθε και άναψε άλλοτε από αφέλεια 
και άλλοτε προς εξυπηρέτηση συμφερόντων. Χρέ
ος μας να ξεχωρίζουμε την ήρα από το στάρι και 
να προστατεύσουμε αυτήν την «πατρίδα» από τους 
εχθρούς της αλλά και από όσους την καπηλεύονται.
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1  ΤΑ ΝΕΑ ΟΡΙΑ ΣΤΙΣ ΔΑΠΑΝΕΣ ΤΟΥ ΕΟΠΥΥ
Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 1,16,25 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-06-2019

Επιφάνεια: 1900.31 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
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1  ΤΑ ΝΕΑ ΟΡΙΑ ΣΤΙΣ ΔΑΠΑΝΕΣ ΤΟΥ ΕΟΠΥΥ
Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 1,16,25 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-06-2019

Τ
όσο αυξήσεις όσο και μειώσεις 
σε διάφορες παροχές προς τους 
περίπου 10 εκατομμύρια ασφα
λισμένους προβλέπουν τα νέα όρια 

δαπανών του ΕΟΠΥΥ.
Το «Εθνος» παρουσιάζει σήμερα όλα 
τα κονδύλια που θα διαθέσει ο Οργα
νισμός για το 2019 σε διαγνωστικές 
εξετάσεις, θεραπείες, νοσηλείες και 
αναλώσιμα υλικά ασθενών, αφού κα
θορίστηκαν οι προϋπολογισμοί ανά 
κατηγορία παροχών, οι οποίοι αναμέ
νεται να σταλούν npos έγκριση στο 
υπουργείο Υγείας ώστε να εκδοθεί 
υπουργική απόφαση, η οποία θα δη
μοσιευτεί σε ΦΕΚ.

ΟΙ ΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΕΣ ΕΣΕΤΑΣΕΙΣ
Ειδικότερα, σύμφωνα με την απόφαση 
του ΔΣ του ΕΟΠΥΥ, η δαπάνη για τις 
διαγνωστικές εξετάσεις αυξάνεται κατά 
9 εκατ. ευρώ, από 357 εκατ. ευρώ που 
ήταν το 2018 σε 366 εκατ. ευρώ για το 
2019. Συγκεκριμένα, από τα 366 εκατ. 
ευρώ, τα 196,5 εκατ. θα δοθούν για

Κατά 7 εκατ. ευρώ αυξάνονται 
οι επιτρεπόμενεβ αγορές για όσους 
έχουν ανάγκη από ορθοπεδικά υλικά

εξετάσεις βιολογικών υλικών. Για πο- 
λυγονιδιακές εξετάσεις για τον καρκί
νο του μαστού θα δοθούν 3,5 εκατ. 
ευρώ, για ακτινογραφίες 3 εκατ. ευρώ, 
για μαστογραφίες 8 εκατ. ευρώ και για 
μαγνητικές 51 εκατ. ευρώ. Επίσης, θα 
δοθούν άλλα 6,5 εκατ. ευρώ για υπε
ρηχογραφήματα διαφόρων ιατρικών 
ειδικοτήτων.
Αξιοσημείωτο είναι, όπως αναφέρεται 
και στα έγγραφα του ΕΟΠΥΥ που έχει 
στη διάθεσή του το «Εθνος», ότι η δα
πάνη για τις μαστογραφίες αυξάνεται 
κατά 1 εκατ. ευρώ, ποσό όμως που μει
ώνεται από την εξέταση για «μέτρηση 
οσπκής πυκνότητας». Και αυτό διότι, 
όπως σημειώνεται, με τον έλεγχο και 
την παρέμβαση στη συνταγογράφηση 
θα μειωθεί η δαπάνη για την εξέταση 
οστικής πυκνότητας.

ΤΟ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΟ ΥΛΙΚΟ
Σε ό,τι αφορά στο υγειονομικό υλικό, 
γιατα υλικά του σακχαρώδους διαβήτη 
και τα αναλώσιμα λοιπών τύπων δια
βήτη προβλέπονται 25 εκατ. ευρώ και 
37 εκατ. ευρώ, αντίστοιχα.
Ωστόσο, μειώνεται η δαπάνη για άλλα 
υγειονομικά υλικά, όπως τραχειοστο- 
μίας, μεσογειακής αναιμίας, συσκευών 
σίτισης, συσκευών έγχυσης φαρμάκων 
κ.λπ. κατά 1 εκατ. ευρώ, καθώς εκτιμή-

Εχουν γίνει οι oxetikes συνεννοήσειβ 
ώστε να υπάρξουν οι anapaiiniES 
συμβάσεΐ5 με ιδιώτεβ οδοντίατροι^

θηκε ότι η πραγματική δαπάνη που 
προκαλείται «δεν παρουσιάζει μεγάλη 
απόκλιση έναντι του τιθέμενου ορίου». 
Επίσης, κατά 7 εκατ. ευρώ αυξάνονται 
οι επιτρεπόμενες αγορές για όσους 
έχουν ανάγκη από ορθοπεδικά υλικά, 
όπως και για την κατηγορία «ορθοπε
δικά επί παραγγελία», που λαμβάνει 
επιπλέον 2,6 εκατ. ευρώ. Αύξηση προ-

Ολα τα κονδύλια που θα διαθέσει ο Οργανισμός για το 2019 σε 
διαγνωστικές εξετάσεις, θεραπείες, νοσηλείες και αναλώσιμα υλικά

ΤΑ ΝΕΑ ΟΡΙΑ 
ΣΤΙΣ ΔΑΠΑΝΕΣ 
ΤΟΥ ΕΟΠΥΥ
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1  ΤΑ ΝΕΑ ΟΡΙΑ ΣΤΙΣ ΔΑΠΑΝΕΣ ΤΟΥ ΕΟΠΥΥ
Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 1,16,25 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-06-2019

ΔΙΑΓΝΩΣ
ΤΙΚΑ

d
Ο ΦΕΤΙΝΟΣ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΑΝΑ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ ΠΑΡΟΧΩΝ

ΕΚΑΤ. ΕΥΡΩ

Διαγνωστικές εξετάσεις συνολικά 366 (από 357 εκατ. το 2018)
Εξετάσεις βιολογικών υλικών 196,5
Πολυγονιδιακές εξετάσεις για CA μαστού 3,5
Ακτινογραφίες 3,0
Μαστογραφία 8,0
Μέτρηση οστικής πυκνότητας 6,0
Αξονικές 22,0
Μαγνητικές 51,0
Υπερηχογραφήματα διαγνωστικών εργαστηρίων 37,5
Υπερηχογραφήματα λοιπών ιατρικών ειδικοτήτων 6,5
Σπ ινθηρογραφήματα 8,0
ΡΕΤ/ΟΤς 2,5
Διαγνωστικό ραδιοφάρμακο 8,0
Λοιπές εξετάσεις και πράξεις 13,5
Οπτικά 48,0
Οδοντιατρική περίθαλψη 40,0
Επιθέματα 33,0
Υλικά σακχαρώδους διαβήτη-αναλώσιμα διαβήτη τύπου 1 25,0
Υλικά σακχαρώδους διαβήτη-αναλώσιμα λοιπών τύπων διαβήτη 40,0

βλέπεται και για την κατηγορία των 
ακουστικών, κατά 3,4 εκατ. ευρώ.

ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΙΚΗ ΠΕΡΙΘΑΛΨΗ
Μετά και τη σχετική νομοθετική ρύθμι
ση, ο ΕΟΠΥΥ εντάσσει στον προϋπολο
γισμό του και την οδοντιατρική περί
θαλψη με 40 εκατ. ευρώ.
Να σημειωθεί ότι μετά την εξασφάλιση 
της δαπάνης τα παιδιά του δημοτικού 
θα μπορούν να λαμβάνουν δωρεάν 
οδοντιατρικές υπηρεσίες μέσω voucher 
από ιδιώτες γιατρούς. Συγκεκριμένα, 
όλα τα παιδιά από 6 έως 12 ετών θα 
μπορούν να επισκέπτονται δωρεάν ιδι
ώτες οδοντιάτρους, προκειμένου να 
κάνουν μια σειρά από προληπτικές 
εξετάσεις και θεραπείες.
Μεταξύ των υπηρεσιών που θα μπορούν 
να λαμβάνουν τα παιδιά είναι φθορι
ώσεις, καθαρισμοί και σφραγίσματα. 
Ηδη, σύμφωνα με το υπουργείο Υγείας, 
έχουν γίνει οι σχετικές συνεννοήσεις 
με τους οδοντιάτρους και τα συνδικα
λιστικά τους όργανα ώστε να υπάρξουν 
οι απαραίτητες συμβάσεις με ιδιώτες 
οδοντιάτρους και να καθοριστούν οι 
αμοιβές τους.

ΟΙ ΦΥΣΙΚΟΘΕΡΑΠΕΙΕΣ
Παράλληλα, μειώνονται κατά 500.000 
ευρώ τα όρια δαπάνης για τα εργαστή
ρια φυσικής ιατρικής και αποκατάστα

σης και διαμορφώνονται στα 69,5 εκατ. 
ευρώ, ενώ, από την άλλη, αυξάνονται 
κατά 5 εκατ. ευρώ οι θεραπείες ειδικής 
αγωγής και έτσι διαμορφώνονται στα 
80 εκατ. ευρώ, ενώ για τις φυσικοθε
ραπείες θα διατεθούν 5 εκατ. ευρώ. 
Να σημειωθεί ότι οι επιστήμονες της 
Ειδικής Αγωγής δεν έχουν κάνει μέχρι 
σήμερα σύμβαση με τον ΕΟΠΥΥ, δια- 
μαρτυρόμενοι για τον νέο τρόπο πλη
ρωμής με voucher. Αντίθετα, οι φυσι- 
κοθεραπευτές έχουν κάνει σύμβαση 
μέσω του Πανελληνίου Συλλόγου Φυ- 
σικοθεραπευτών.

ΝΟΣΗΛΕΙΕΣ
Σχετικά με τις νοσηλείες στον ιδιωτικό 
τομέα, ο ΕΟΠΥΥ θα καλύψει συνολικά 
τους ασφαλισμένους του με 265 εκατ. 
ευρώ. Από αυτά, τα 170 εκατ. ευρώ θα 
δοθούν γενικά για νοσηλείες, τα 40 
εκατ. για ειδικές επεμβάσεις, τα 18 εκατ. 
ευρώ για μονάδες εντατικής θεραπείας, 
τα 14 εκατ. ευρώ για μονάδες εντατικής 
θεραπείας νεογνών και 23 εκατ. ευρώ 
θα δοθούν στις ιδιωτικές κλινικές που 
πραγματοποιούν ακτινοθεραπείες.

ΑΚΤΙΝΟΘΕΡΑΠΕΙΕΣ
Περισσότερα κονδύλια αναμένεται να 
διατεθούν, με βάση τα νέα όρια δαπα
νών του ΕΟΠΥΥ, για ακτινοθεραπείες 
στις οποίες υποβάλλονται οι καρκινο

παθείς. Ο ΕΟΠΥΥ ανακατανέμει, μάλι
στα, τα χρήματα και αφαιρώντας από 
τις νοσηλείες στις μονάδες εντατικής 
θεραπείες, τόσο των ενηλίκων όσο και 
των νεογνών, ενισχύει με 2 εκατ. ευρώ 
τις ακτινοθεραπείες. Η επιχειρηματο
λογία των αρμοδίων του Οργανισμού 
είναι ότι στην περίπτωση των καρκινο
παθών δεν μπορεί να υπάρξει κατευ- 
θυνόμενη συνταγογράφηση.

ΟΠΤΙΚΑ
Οσον αφορά, τέλος, τα οπτικά είδη, ο 
ΕΟΠΥΥ θα διαθέσει για το 2019 συνο
λικά 48 εκατ. ευρώ. Αξιοσημείωτο είναι 
πάντως ότι μέχρι σήμερα ελάχιστα κα
ταστήματα οπτικών (λιγότερα από 10

Αυξάνονται κατά 5 εκατ. ευρώ οι θερα
πείες ειδικός αγωγός, ενώ για xis φυ
σικοθεραπείες θα διατεθούν 5 εκατ.

σε όλη τη χώρα) έχουν συμβληθεί με 
τον Οργανισμό ώστε οι ασφαλισμένοι 
να πληρώνουν με voucher όταν προ
μηθεύονται τα γυαλιάτους, ενώ ακόμη 
και σήμερα πρέπει να πληρώνουν με 
δικά τους χρήματα τα οπτικά είδη και 
στη συνέχεια να διεκδικούν τα ποσά 
από τις Περιφερειακές Διευθύνσεις του 
ΕΟΠΥΥ·

Σε κρίσιμη 
καμπή 
οι κινητο
ποιήσει
Τα διαγνωστικά κέντρα και 
εργαστήρια βρίσκονται ένα βήμα πριν 
από το πολυήμερο λουκέτο που 
έχουν εξαγγείλει για τις 10 Ιουνίου, 
εξαιτίας των υπέρογκων κρατήσεων 
και των υποχρεωτικών εκπτώσεων 
(που φθάνουν ακόμα και το 70%), 
ενώ η ηγεσία του υπουργείου Υγείας 
κάνει προσπάθειες να μεταπείθει τον 
κλάδο ώστε να μην προχωρήσει στα 
λουκέτα.
Σε χθεσινή έκτακτη συνάντηση της 
ηγεσίας του υπουργείου Υγείας με 
εκπροσώπους του κλάδου 
επιχειρήθηκε να βρεθεί η χρυσή τομή. 
Οι φορείς ζήτησαν από τον υπουργό 
Υγείας να διαγραφεί έστω το clawback 
(σ.σ.: υποχρεωτικές επιστροφές με 
την υπέρβαση του προϋπολογισμού) 
για το β' εξάμηνο του 2018, κάτι για το 
οποίο όμως η ηγεσία του υπουργείου 
Υγείας δήλωσε αδυναμία.
Σήμερα αναμένεται συνάντηση των 
εκπροσώπων των διαγνωστικών 
κέντρων και εργαστηρίων με τον 
πρόεδρο του ΕΟΠΥΥ, προκειμένου να 
αναζητηθούν κονδύλια από άλλους 
«κωδικούς», ενώ στο τραπέζι έπεσε 
και η ιδέα να διατεθούν ακόμη και τα 
50 εκατ. ευρώ που... περίσσεψαν από 
τους οικογενειακούς γιατρούς, 
δεδομένου ότι δεν είχαν γίνει 
συμβάσεις με μεγάλο αριθμό γιατρών. 
Πάντως, οι φορείς ζητούν να 
διαγραφούν κοντά στα 55 εκατ. ευρώ 
που αντιστοιχούν στο clawback του β' 
εξαμήνου του 2018, όπως δηλώνει 
στο «Εθνος» ο πρόεδρος του 
Πανελληνίου Συνδέσμου Ιατρικών 
Διαγνωστικών Κέντρων (ΠΑΣΙΔΙΚ)
Γ ιώργος Βουγιούκας. «Εμείς αυτήν 
την εξουσιοδότηση έχουμε από τα 
μέλη μας. Εάν δεν ικανοποιηθεί αυτό 
το αίτημα, θα προχωρήσουμε 
κανονικά στην απεργία» σημειώνει ο 
κ. Βουγιούκας.
Ηδη, όμως, οι δαπάνες έχουν 
καθοριστεί και για το 2019, για όλες τις 
παροχές του ΕΟΠΥΥ, ενώ για τις 
διαγνωστικές εξετάσεις θα δοθούν 
επιπλέον 9 εκατ. ευρώ.

Τη διαγραφή του clawback ζήτησαν 
από τον υπουργό Υγείας οι φορείς
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ΠΟΓΕΔΥ και ΠΕΓΔΥ

Σοβαρά προβλήματα 
αντιμετωπίζουν οι ελεγκτές 

κτηνίατροι του δημοσίου
Σε κοινή ανακοίνωση, που υπογράφουν η 
Πανελλήνια Ομοσπονδία Γεωτεχνικών 
Δημοσίων Υπαλλήλων (ΠΟΓΕΔΥ) και η Πανελ
λήνια Ένωση Κτηνοτροφών Δημοσίων Υπαλλή
λων (ΠΕΚΔΥ) αναφέρονται σε περιστατικό 
ελέγχου των Κτηνιάτρων Δημοσίων Υπαλλήλων 
για να διαπιστωθεί αν πληρούνται οι προϋποθ
έσεις για την αποζημίωση του ζωικού κεφα
λαίου της εκτροφής του κατ' ομολογία δολοφ
όνου του Γραικού Δημήτρη, που ανερχόταν σε 
εκατοντάδες χιλιάδες ευρώ.

Η σχετική ανακοίνωση αναφέρει τα εΕήο
«Πριν 6 χρόνια παρακολουθήσαμε μία καταιγι
στική κατασυκοφάντηση των Κτηνιάτρων Δημοσίων Υπαλλήλων από τα Μ.Μ.Ε., τα οποία είχαν θεωρή
σει ότι αποκάλυψαν μια ακόμα περίπτωση «διεφθαρμένων επίορκων δημοσίων υπαλλήλων», χωρίς να 
γίνεται καμία αναφορά στο γεγονός, ότι οι συγκεκριμένοι κτηνίατροι πραγματοποιούσαν επίσημο 
έλεγχο για να διαπιστωθεί αν πληρούνται οι προϋποθέσεις για την αποζημίωση του ζωικού κεφαλαίου 
της εκτροφής του κατ' ομολογία δολοφόνου του Γραικού Δημήτρη. που ανερχόταν σε εκατοντάδες 
χιλιάδες ευρώ (χρήματα του κρατικού προϋπολογισμού, δηλαδή των Ελλήνων φορολογουμένων).
Οι Δημόσιοι κτηνίατροι των Κτηνιατρικών Υπηρεσιών του Ν. Θεσσαλονίκης κατηγορήθηκαν άδικα και 
επί 6 χρόνια έχουν υποστεί μεγάλη οικονομική, ηθική και υπηρεσιακή βλάβη, από την πλεκτόνη που 
στήθηκε σε βάρος τους από τον κατ' ομολογία δολοφόνο του Γραικού Δημήτρη, όταν κατά τον έλεγχο 
στην μονάδα του. διαπιστώθηκαν πλήθος παραβάσεων οι οποίες θα επηρέαζαν δυσμενώς τη λήψη 
αποζημίωσης του και θα επέφεραν και τις προβλεπόμενες από την νομοθεσία διοικητικές και ποινικές 
κυρώσεις.
Σε αυτό το σημείο θα πρέπει να αναφερθεί πως πολλές φορές Δημόσιοι κτηνίατροι, προσπαθώντας να 
διασφαλίσουν την Δημόσια υγεία αλλά και το Δημόσιο συμφέρον, έχουν πέσει θύματα εγκληματικών 
ενεργειών (εμπρησμοί περιουσιακών στοιχείων, ξυλοδαρμοί, προπηλακίσεις κ.ό.) στους χώρους 
εργασίας τους (σφαγεία, εγκαταστάσεις, εκτροφές) οι οποίες ουδέποτε προβλήθηκαν από τα Μ.Μ.Ε., 
διότι θα είχαν μικρότερη ακροαματικότητα από την «αποκάλυψη ενός ακόμη σκανδάλου διαφθοράς και 
απιστίας στο Δημόσιο» ακόμη κι αν αυτό είναι κατασκευασμένο και ατεκμηρίωτο.
Γίνεται φανερό λοιπόν, ότι προκύπτουν τεράστιες δυσκολίες στην εκτέλεση των καθηκόντων των 
Δημόσιων κτηνιάτρων που καθημερινά εκτίθενται σε πρωτοφανείς κινδύνους, ιδιαίτερα όταν θίγονται 
μεγάλα οικονομικά συμφέροντα, όπως στην περίπτωση του κατ' ομολογία δολοφόνου του Γραικού 
Δημήτρη. από τους οποίους πολλές φορές αποδεικνύεται ότι είναι πρακτικά αδύνατο να προφυλαχτούν. 
Την ηθική δικαίωση των συγκεκριμένων Δημοσίων κτηνιάτρων θα πρέπει να ακολουθήσει και μια 
σειρά ενεργειών από την Πολιτεία για τη στελέχωση και τη στήριξη των Δημόσιων Κτηνιατρικών Υπηρ
εσιών. χωρίς τα αποτυχημένα σενάρια της τελευταίας δεκαετίας για ιδιωτικοποίηση μέρους του έργου 
τους, ώστε χωρίς οικονομικές εξαρτήσεις και συγκρούσεις συμφερόντων, να ασκούν οι κτηνίατροι ως 
δημόσιοι λειτουργοί απρόσκοπτα το έργο τους, που είναι η προστασία της Δημόσιας Υγείας, της Υγείας 
και Προστασίας των Ζώων και της Εθνικής Οικονομίας».
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